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      Аннотация

    
        
          В данной выпускной квалификационной работе магистра рассматривается вопрос повышения энергоэффективности жилых зданий на примере квартала существующих многоэтажных домов типовых серий. Расчет был произведен на примере домов таких типовых серий, как 1Лг-600А и 84.036. Рассмотрена эффективность мероприятий по модернизации как отдельных элементов зданий, так и всех ограждающий конструкций. В ходе работы были выбраны наиболее эффективные методы по модернизации зданий в целях сокращения потребления энергии, выбраны наиболее подходящие материалы и технологии, а также описан комплекс мер, позволяющий сократить потребление. Также была рассмотрена экономическая целесообразность предлагаемых мероприятий.
        

        
          In this final qualifying work of the master is considered the issue of improving the energy efficiency of residential buildings on the example of a quarter of existing high-rise buildings of standard series. The calculation was made on the example of houses of such standard series as 1lg-600A and 84.036. The efficiency of measures to modernize both individual elements of buildings and all enclosing structures is considered. In the course of the work, the most effective methods for the modernization of buildings in order to reduce energy consumption were selected, the most suitable materials and technologies were selected, and a set of measures to reduce consumption was described. The economic feasibility of the proposed activities was also considered.
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